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ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ 
 
 
Caràcter:  ordinari 
Data:   25 de gener de 2016 
Horari:  18 hores 
Lloc:   sala de sessions de l’Ajuntament d’Artà 
 
 
Hi assisteixen: 
Bartomeu Gili Nadal,   batle 
Maria Antònia Sureda Martí,  regidora 
Manuel Rocha Barrientos,  regidor 
Manuel Galán Massanet,  regidor 
Maria Paula Ginard Vílchez,  regidora 
Onofre Serra Vila,   regidor 
Ana María Comas Delgado,  regidora 
Jaume Alzamora Riera,  regidor 
Magdalena Maria Fernández,  regidora 
Immaculada Moreno Mayal,  regidora 
Assumpció Santandreu Ginard, regidora 
Amalio Arnandis Puig,  regidor 
Juan Lliteras Espinosa,  regidor 
 
No hi assisteixen: 
Maria Antònia Sureda Martí,  regidora 
 
 
Celia Martínez-Piñeiro de Urquiza, secretària 
 
 
Ordre del dia 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió de dia 9 de desembre de 2015. 

 
2. Ratificació, si s’escau, de l’acord de dissolució de la Fundació Teatre Municipal d’Artà 

 
3. Aprovació, si s’escau, de la sol·licitud al Govern de les Illes Balears de revisió de l’aplicació de 
criteris de valoració per a la distribució anual del fons de cooperació municipal entre els diversos 
ajuntaments de les Illes Balears. 

 
4. Adhesió, si s’escau, al Pacte ciutadà per una Mallorca lliure de violències masclistes. 
 
5. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta el grup municipal d’UIA, relativa al rebuig d’un 
xibiu a la platja de Son Serra. 
 
6. Aprovació, si s’escau,  de la Moció que presenta el grup municipal d’UIA, relativa a la recuperació 
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del Consell Escolar Municipal. 
 

7. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta el grup municipal d’UIA, relativa a la recuperació de 
la titularitat pública de les Murades de Sant Salvador. 
 
8. Informació de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de novembre i desembre de 2015. 
 
9. Precs i preguntes. 
 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió de dia 9 de desembre de 2015 
 
En acompliment d’allò que disposen l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i de 
règim local de les Illes Balears, i l’article 91.1 del Reglament d’organització i funcionament i règim 
jurídic de les entitats locals, aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, el batle demana als 
membres de la corporació si algú té alguna observació a fer sobre l’acta de la sessió de dia 9 de 
desembre de 2015, de la qual se n’ha expedit, prèviament, una còpia de l’esborrany a cada regidor per al 
seu coneixement, rectificació d’errades o possible formulació d’al·legacions, si n’és el cas. 
 
 
Els reunits acorden, per assentiment unànime, essent tretze el nombre legal de membres del consistori i 
trertze els assistents, aprovar l’acta de la sessió de 9 de desembre de 2015. 
 
 
3. Ratificació, si s’escau, de l’acord de dissolució de la Fundació Teatre Municipal d’Artà 
 
El batle explica la proposta, que, copiada literalment, diu: 
 
<<Atès que l’any 2001 l’Ajuntament d’Artà va crear la FUNDACIÓ TEATRE MUNICIPAL D’ARTÀ 
per a la realització, prestació i desenvolupament dels serveis referits a la cultura i les Arts Escèniques i 
per promoure la participació pública i privada a les activitats d’interès general de naturalesa cultural. 
Atès que la creació d’aquest servei es va fer sota la forma de gestió indirecta. 
Atès que en data 14 de desembre de 2015, el Patronat de la FUNDACIÓ TEATRE MUNICIPAL 
D’ARTÀ ha acordat  la dissolució de la mateixa, en compliment del previst a la Disposició Addicional 
Novena de la Llei 7/1985,  modificada per l’article 36 de la Llei 27/2013 de racionalització i 
sostenibilitat de l’Administració Local. 
Atès que el Patronat de la FUNDACIÓ, acordà en l’esmentada reunió traslladar els acords al Ple de 
l’Ajuntament d’Artà als efectes de la seva ratificació.  
Atès que, malgrat l’acord de dissolució de la FUNDACIÓ, aquesta Corporació Local ha de seguir 
prestant i desenvolupant els serveis de cultura i les arts escèniques. 
Vist l’article 85 de la Llei 7/1985 Reguladora de les Bases de Règim Local, de 2 d’ abril que especifica 
quines són les formes de gestió directa d’un servei i literalment diu:  
“a) Gestión por la propia Entidad Local, b)Organismo Autónomo local, c)Entidad pública empresarial 
local, d)Sociedad mercantil local, cuyo capital social sea de titularidad pública”, tot especificant a 
continuació  que només es podran utilitzar les formes previstes en les lletres c) i d) quan quedi acreditat 
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mitjançant memòria justificativa elaborada a l’efecte, que resulten més sostenibles i eficients que les 
formes disposades en les lletres a) i b). 
Atès que quan l’aparta 4 de la Disposició Addicional Novena de la Llei 7/1985 disposa que les 
fundacions hauran d’estar adscrites, vinculades o dependents directament a les entitats de l’article 3.1 de 
la mateixa norma, s’ha d’entendre que el servei que presta la Fundació, únicament  podria entrar en el 
sistema de gestió directa per la pròpia entitat local, que adscriuria el servei del teatre a l’àrea de cultura 
de l’Ajuntament.  
Atès que en l’actualitat la Fundació té contractats alguns treballadors, i pe tant, haurà d’estudiar-se la 
situació legal en la que quedarien els mateixos. 
Atès però, que per tal de valorar l’opció del canvi de gestió del servei, s’haurien de sol·licitar els 
informe jurídics,  econòmics i laborals pertinents per tal de tramitar, en funció dels mateixos, el 
oportuns expedients administratius.  
Atès que malgrat l’acord d’extinció de la FUNDACIÓ per part del Patronat, el servei cultural que 
presenta la mateixa no pot  aturar-se fins que s’acordi, prèvia la tramitació de l’expedient administratiu 
oportú i en el seu cas, el canvi en la forma de gestió del mateix. 
Atès per tant, que cal determinar la forma de gestió transitòria i ordinària del servei cultural del teatre. 
Atès que el Patronat de la FUNDACIÓ, juntament amb l’acord d’extinció va nomenar una Comissió 
Liquidadora que s’encarregaria de les activitats i gestió diària del servei. 
 
Atès que es considera que la forma pertinent per tal de dur a terme aquesta gestió transitòria del servei 
per part de la Comissió Liquidadora és l’encomana de gestió a la mateixa per part d’aquesta Corporació 
Local fins que l’Ajuntament d’Artà, pugui assumir-la efectivament un cop tramitats el expedients 
administratius oportuns. 
 
Atès que, al marge de l’anterior també cal tenir en compte en relació a l’acord del Patronat de la 
Fundació sobre l’extinció de la mateixa, que  cal presentar al Protectorat junt amb l’acord d’extinció, la 
documentació prevista a l’article 38 del Reial Decret 1337/2005 pel qual s’aprova el Reglament de 
fundacions de competència estatal. 
 Per tot l’anterior,  
 
ES PROPOSA 
 
PRIMER.- Ratificar, als efectes legals pertinents,  els acords adoptats pel Patronat de la FUNDACIÓ 
TEATRE MUNICIPAL D’ARTÀ en data 14 de desembre de 2015, relatius a la dissolució de la 
mateixa. 
SEGON.- Sol·licitar els informes jurídics, econòmics i laborals necessaris sobre la procedència del 
canvi en la forma de prestació del servei de cultura i arts escèniques que presta el teatre municipal.  
TERCER.- Realitzar una encomana de gestió ordinària i transitòria del servei cultural del teatre a la 
Comissió Liquidadora de la FUNDACIÓ TEATRE MUNICIPAL D’ARTÀ  fins que aquest, i en el seu 
cas, sigui assumit efectivament per part de l’Ajuntament d’Artà. 
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QUART.- Sol·licitar a la Comissió Liquidadora de la FUNDACIÓ TEATRE MUNICIPAL D’ARTÀ 
l’elaboració dels comptes i balanços que s’escaiguin  i del projecte de distribució dels bens i drets 
resultants de la liquidació, per a la seva presentació al Protectorat. 
 CINQUÈ.- Notificar els presents acords als interessats i a la FUNDACIÓ TEATRE MUNICIPAL 
D’ARTÀ.>> 
 
El portaveu d’UIA, Sr. Alzamora,  llegeix la seva intervenció que, copiada literalment, diu: 
 
<En el mes de setembre presentàrem una moció que, tot i no ser aprovada, ja plantejava la dissolució de 
la Fundació del Teatre perquè pensam que el model de gestió no és l’adequat i que ens costa més diners 
dels que es necessitarien per desenvolupar una programació variada i de qualitat. Creim que la gestió 
directa, per ja disposar la casa de certs tècnics, ens pot abaratir els costos de gestió que han de revertir, 
directament, amb polítiques culturals en el municipi i, sobretot, pel municipi. Donar més suport a la 
programació local de teatre, música i dansa; potenciar la Mostra Escolar com a vehicle cultural 
important i de futur, amb un impuls determinat per aquesta iniciativa; o bé impulsar la formació des de 
diferents àrees i aspectes amb col·laboració amb altres departaments municipals, com ara l’escola de 
música, per optimitzar els recursos. La reducció dels costos de gestió per aquest canvi són els que han 
de servir per millorar la cultura al municipi per la seva reinversió. 
Hi votarem a favor, com ja hi votàrem en el Patronat.> 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que no està d’acord amb els punts cinquè i sisè de la part dispositiva 
i diu que s’abstendrà en la votació. 
 
Els reunits, per 12 vots a favor (PI, PSOE, AA i UIA) i 1 abstenció (PP), acorden: 
 
PRIMER.- Ratificar, als efectes legals pertinents,  els acords adoptats pel Patronat de la FUNDACIÓ 
TEATRE MUNICIPAL D’ARTÀ en data 14 de desembre de 2015, relatius a la dissolució de la 
mateixa. 
SEGON.- Sol·licitar els informes jurídics, econòmics i laborals necessaris sobre la procedència del 
canvi en la forma de prestació del servei de cultura i arts escèniques que presta el teatre municipal.  
TERCER.- Realitzar una encomana de gestió ordinària i transitòria del servei cultural del teatre a la 
Comissió Liquidadora de la FUNDACIÓ TEATRE MUNICIPAL D’ARTÀ  fins que aquest, i en el seu 
cas, sigui assumit efectivament per part de l’Ajuntament d’Artà. 
QUART.- Sol·licitar a la Comissió Liquidadora de la FUNDACIÓ TEATRE MUNICIPAL D’ARTÀ 
l’elaboració dels comptes i balanços que s’escaiguin  i del projecte de distribució dels bens i drets 
resultants de la liquidació, per a la seva presentació al Protectorat. 
 CINQUÈ.- Notificar els presents acords als interessats i a la FUNDACIÓ TEATRE MUNICIPAL 
D’ARTÀ. 
 

 
3. Aprovació, si s’escau, de la sol·licitud al Govern de les Illes Balears de revisió de l’aplicació de 
criteris de valoració per a la distribució anual del fons de cooperació municipal entre els diversos 
ajuntaments de les Illes Balears 
 
El batle explica la moció que, copiada literalment diu: 
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<<Des de l’any 2001, la Comunitat Autònoma de les Illes Balears disposa en el seu pressupost d’una 
partida econòmica anomenada “fons de cooperació municipal”, que es destina als municipis de les Illes, 
d’acord amb uns criteris prèviament establerts, amb la finalitat de corregir els desequilibris econòmics 
interterritorials i fer efectiu el principi de solidaritat entre trots els municipis de les Illes Balears. 
 
Aquest fons està regulat a l’article 205 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, Municipal i de Règim 
local de les Illes Balears i al Decret 22/2005, de 4 de març, pel qual es regulen el règim jurídic, els 
criteris de distribució i el funcionament del Fons de cooperació Municipal. 
 
L’article 6 del Decret 22/2005 estableix que per a la distribució anual del Fons entre els diversos 
ajuntaments s’han de fixar els percentatges que seran aplicables sobre els criteris que proposi la 
Comissió Mixta creada a tal efecte, entre els conceptes establerts en aquest mateix article. 
 
En virtut de tot l’exposat abans, la Comissió Mixta, en sessió de 23 de febrer de 2015 proposà el 
repartiment del Fons per a l’any 2015, aplicant el mateixos criteris i percentatges que a l’any 2014, que 
són: població, solidaritat, insularitat, doble insularitat i municipis de la Serra de Tramuntana. 
 
L’Ajuntament d’Artà considera que aquests criteris de repartiment no corregeixen del tot els 
desequilibris econòmics interterritorials pel que fa al nostre municipi i, per aquest motiu, vol proposar 
que per aquest any 2016, s’incloguin també els criteris establerts a l’article 6.1 del Decret 22/2005, i 
concretament l’establert al punt f), de mesures de protecció del territori, i al punt k), de pressió fiscal 
municipal; i d’acord amb el punt 2 del mateix article, incorporar un nou criteri en base a la protecció del 
territori consistent en comptar amb el planejament urbanístic general municipal adaptat al respectiu pla 
territorial insular i que hagi introduït categories de sòl rústic protegit equiparables, pel que fa al nivell 
de protecció, al règim de les categories d’ANEI i ARIP o superior. 
 
Valgui dir que el nivell de protecció territorial vigent al municipi d’Artà és perfectament equiparable al 
de bona part dels municipis de la serra de Tramuntana. 
 
Atès tot l’exposat i d’acord amb l’informe emès pels serveis jurídics i tècnics municipals, propòs que el 
Ple de l’Ajuntament d’Artà prengui el següent Acord: 
 
 
Primer.- Sol·licitar a la Conselleria d’Administracions Públiques de la Comunitat Autònoma de les Illes 
Balears, la inclusió dels següents criteris de distribució que s’han d’aplicar al Fons de Cooperació 
Municipal que es consigni per a cada any, amb els següents percentatges:  
 

- Criteri de mesures de protecció del territori: consistirà a repartir una quantitat entre els 
municipis que tenguin una part del seu territori protegida mitjançant les figures d’ANEI i ARIP 
o qualsevol instrument de protecció mediambiental que s’aprovi per Llei o per una disposició 
normativa (territori inclòs dins un parc natural), o pel planejament urbanístic general municipal 
que estigui adaptat al respectiu pla territorial insular i que hagi introduït categories de sòl rústic 
protegit equiparables, pel que fa al nivell de protecció, al règim de les categories d’ANEI i ARIP 
o superior, amb un pes específic de com a mínim un 10% del total del fons. 
 

- Criteri de pressió fiscal municipal: índex que s’obté dividint la suma d’ingressos per imposts i 
taxes liquidades en el darrer pressupost liquidar per la xifra de població, amb un pes específic de 
com a mínim un 2% del total del fons. 
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- Criteri de protecció del territori: consistent en comptar amb el planejament urbanístic general 

municipal adaptat al respectiu pla territorial insular i que hagi introduït categories de sòl rústic 
protegit equiparables, pel que fa al nivell de protecció, al règim de les categories d’ANEI i ARIP 
o superior, amb un pes específic de com a mínim un 2% del total del fons. 
 

 
Segon.- Trametre aquest acord, juntament amb els informes jurídics i tècnics que formen part de 
l’expedient, a la Conselleria d’Administracions Públiques de l’Administració de la Comunitat 
Autònoma. 
 
El batle explica que aquesta moció és molt important per aquest municipi. 
 
El batle proposa afegir en el punt segon de la part dispositiva el trametre l’acord a la Federació 
d’Entitats Locals de les Illes Balears (FELIB). 
 
El portaveu d’UIA, Sr. Alzamora, comenta que aquesta moció es presenta gràcies a una moció 
parescuda presentada per UIA en el ple del mes de novembre de 2015. Diu que tots estan d’acord en 
afavorir els trets medi ambientals del municipi. 
Diu que en les Comissions Informatives varen demanar si valia la pena demanar el relacionat en el punt 
primer de la part dispositiva, perquè no sigui el cas que es puguin incloure més municipis dels previstos 
i no s’aconsegueixi el tret diferencial que demanem. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que sí val la pena demanar-ho, ja que només hi haurà dos 
municipis, Alcúdia i Artà, que es podran beneficiar per aquest punt. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que en l’any 1995, el PP va manifestar que el municipi d’Artà 
servia com a model als municipis de la comarca. Opina que com més doblers venguin a Artà, molt 
millor. Diu que votarà a favor de la moció. 
 
La portaveu d’AA, Sra. Comas, diu que els pareix bé el complementar els recursos municipals amb 
recursos suprramunicipals. 
Diu que li pareix molt agosarat per part d’UIA, el dir que la moció ve arrel d’una moció per ells 
mateixos., ja que, diu la Sra. Comas, s’han presentat moltes mocions sobre aquest tema. Li pareix que 
es falta a la veritat dir el que ha dit el portaveu d’UIA. 
 
El portaveu d’UIA, Sr. Alzamora, diu que la moció que va presentar UIA deia precisament el que diu 
aquesta moció que es presenta avui a aprovació del ple; considera que dir això no creu que sigui 
agosarat.  
 
A continuació, els reunits acorden, per unanimitat: 
 
Primer.- Sol·licitar a la Conselleria d’Administracions Públiques de la Comunitat Autònoma de les Illes 
Balears, la inclusió dels següents criteris de distribució que s’han d’aplicar al Fons de Cooperació 
Municipal que es consigni per a cada any, amb els següents percentatges:  
 

- Criteri de mesures de protecció del territori: consistirà a repartir una quantitat entre els 
municipis que tenguin una part del seu territori protegida mitjançant les figures d’ANEI i ARIP 
o qualsevol instrument de protecció mediambiental que s’aprovi per Llei o per una disposició 
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normativa (territori inclòs dins un parc natural), o pel planejament urbanístic general municipal 
que estigui adaptat al respectiu pla territorial insular i que hagi introduït categories de sòl rústic 
protegit equiparables, pel que fa al nivell de protecció, al règim de les categories d’ANEI i ARIP 
o superior, amb un pes específic de com a mínim un 10% del total del fons. 
 

- Criteri de pressió fiscal municipal: índex que s’obté dividint la suma d’ingressos per imposts i 
taxes liquidades en el darrer pressupost liquidar per la xifra de població, amb un pes específic de 
com a mínim un 2% del total del fons. 

 
- Criteri de protecció del territori: consistent en comptar amb el planejament urbanístic general 

municipal adaptat al respectiu pla territorial insular i que hagi introduït categories de sòl rústic 
protegit equiparables, pel que fa al nivell de protecció, al règim de les categories d’ANEI i ARIP 
o superior, amb un pes específic de com a mínim un 2% del total del fons. 
 

 
Segon.- Trametre aquest acord, juntament amb els informes jurídics i tècnics que formen part de 
l’expedient, a la Conselleria d’Administracions Públiques de l’Administració de la Comunitat 
Autònoma i a la Federació d’Entitats Locals de les Illes Balears (FELIB). 
 
 
4. Adhesió, si s’escau, al Pacte ciutadà per una Mallorca lliure de violències masclistes 
 
La portaveu d’AA, Sra. Comas, explica aquest Pacte que, copiat literalment, diu: 
 
<<Les dones i homes que vivim a Mallorca, a títol individual o com a representants de col·lectius 
socials, al marge de l’edat, del lloc de procedència, de la cultura, de les creences, de l’estatus social o de 
la diversitat sexual i de gènere 
 
Afirmam:   
 
Que els éssers humans naixem lliures i iguals, i els nostres drets tenen caràcter universal. Que els drets 
de les dones són drets humans. Que les diferències biològiques i de gènere no justifiquen la manca 
d’equitat ni la discriminació en l’exercici efectiu dels seus drets i de la possibilitat de gaudir d’una vida 
lliure de violència. 
 
Que el masclisme es mostra de diferents formes, incloent-hi: les discriminacions i els abusos en l’àmbit 
laboral, en el domèstic i en el familiar; els assetjaments i les agressions sexuals; els maltractaments; 
l’esclavisme, el tràfic de blanques i l’explotació sexual; les pràctiques tradicionals perjudicials per a 
dones i nines; l’ús del llenguatge excloent; els acudits ofensius o la invisibilització i la marginació de 
les dones en la història. 
 
Que les violències masclistes són visibles i invisibles, són físiques, psicològiques, econòmiques, sexuals 
o simbòliques i són la manifestació més brutal del desequilibri històric que ha duit a dominar i a 
discriminar les dones, n’ha soscavat la identitat i l’autoestima i les ha privades així de la llibertat i la 
dignitat. 
 
Que els infants que viuen a ambients on hi ha violència masclista són sempre víctimes directes 
i invisibles de la violència, fins aleshores silenciades pel sistema i per la societat. Els fills i les filles de 
les dones maltractades tenen una infància traumàtica de la qual no poden escapar per la condició 
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d’infants. Alguns moren, altres són orfes i tots pateixen la violència de gènere que sofreixen les mares, 
en totes o en algunes de les seves expressions, entre les quals la psicològica sempre hi és present.  
 
Que la violència masclista és consubstancial a les societats patriarcals. Que no és només el problema, és 
el símptoma. Que hi ha violència envers les dones perquè hi ha desigualtat entre els homes i les dones. 
Que no és un problema de les dones, sinó un problema de tothom. Que hi ha hagut més de vuit-centes 
dones assassinades per les seves parelles o exparelles a l’Estat espanyol en els darrers dotze anys (vint-i-
sis d’elles, a les Balears), i milers i milers de ferides, segrestades i amenaçades o violentades de 
qualsevol altra manera. I que hem de dir: «prou!» 
 
Que les dones i el moviment feminista mantenen des de fa segles una lluita pels drets de les dones, per 
la seva dignitat i integritat, i que els seus models de convivència són beneficiosos per a tota la societat i 
creen una cultura d’harmonia, de respecte i d’espais de relació igualitaris.  
 
Que la masculinitat s’ha construït socialment com oposada a la feminitat, que la societat ens ensenya 
que reprimir manifestacions afectives és «comportar-se com un home». Que això és lesiu per als homes 
i per a les persones del seu entorn. Que aquest ensenyament es dóna en el si de la família i també és 
transmès per altres agents socialitzadors. Que és fonamental actuar sobre aquests comportaments 
masclistes per aconseguir eradicar la cultura patriarcal. 
 
Que el masclisme utilitza aquesta masculinitat hegemònica tradicional per exercir la violència envers les 
dones i que això s’ha de combatre amb maneres noves de ser home i d’exercir la masculinitat. Que «el 
silenci ens fa còmplices» i, per això, hem de rebutjar de manera contundent aquelles actituds 
quotidianes que sostenen o justifiquen la violència. Que aquestes actituds han de ser reprovades de la 
mateixa manera que ho són el racisme o el terrorisme. 
 
Que el concepte de coresponsabilitat entre dones i homes trenca la dominació masculina, respecta la 
diversitat i facilita que s’assoleixin els drets de la ciutadania i ens condueix, en conseqüència, a una 
societat més justa i igualitària. 
 
Que, com totes les manifestacions i comportaments humans, la violència masclista i les actituds 
quotidianes que sostenen o justifiquen aquesta violència es poden canviar. Que ens podem relacionar 
d’una altra manera. I que per fer-ho calen mesures concretes per aturar la violència, pressupost i 
voluntat política. 
 
Que ja que les violències masclistes afecten diferents àmbits socials, calen els esforços de tots els 
sectors per fer-hi front i avançar així cap a altres models de vida. Els pobles i les ciutats han de ser 
educadors per treballar el tema mitjançant xarxes comunitàries.  
 
Per tot això, la Direcció Insular d’Igualtat del Consell de Mallorca es compromet a: 
 
Desenvolupar en el nostre àmbit de competència les lleis i les normes contra la violència masclista, 
estatals i autonòmiques, i el Conveni del Consell d’Europa sobre la prevenció i la lluita contra la 
violència envers les dones (Conveni d’Istanbul 2011). 
 
Impulsar el Pla Estratègic d’Igualtat d’Oportunitats i Drets entre Dones i Homes a Mallorca 2016-2019. 
 
Col·laborar amb l’Institut Balear de la Dona per elaborar polítiques públiques, així com adoptar el 
compromís de coordinar totes les actuacions dels diferents àmbits de l’Administració que treballam 
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aquest camp. 
 
Impulsar plans d’igualtat locals en els municipis i col·laborar en el seu desenvolupament. 
 
Difondre la informació sobre els diferents serveis que hi ha a Mallorca per atendre les dones que 
pateixen o que han patit situacions de violència masclista i donar a conèixer així la xarxa d’ajuda.  
 
Difondre aquest pacte en la societat civil (empreses, institucions, administracions i individualitats) i 
promoure que s’hi adhereixin. 
 
Els municipis de Mallorca ens comprometem a: 
 
Treballar per fer del nostre poble una comunitat lliure de violència masclista. 
 
Expressar públicament el nostre rebuig a la violència masclista i fer explícita la responsabilitat 
inqüestionable de qui la practica. 
 
Elaborar un pla d’igualtat de gènere des de l’ajuntament. 
 
Treballar en xarxa per aprofitar els recursos.  
 
Impulsar iniciatives de prevenció amb els centres educatius del municipi. 
 
Fomentar la participació (individual i col·lectiva) de les dones i crear espais de reflexió. 
 
Promoure i difondre iniciatives de prevenció de les diferents formes de violència envers les dones i 
donar-hi suport. 
 
 
La societat civil i les entitats ens comprometem  a: 
 
Treballar per fer de la nostra terra un espai lliure de violència masclista. 
 
Fer visible la realitat i la magnitud d’aquesta violència i negar-nos a ser-ne còmplices amb el silenci. 
 
Promoure i difondre les iniciatives de prevenció de les diferents formes de violència envers les dones i 
donar-hi suport.  
 
Expressar públicament el nostre rebuig a la violència masclista i fer explícita la responsabilitat 
inqüestionable de qui la practica. 
 
Respectar els sentiments, les percepcions i els processos de les dones que viuen o que han viscut 
situacions de violència masclista i fomentar-ne l’autoestima, tot valorant i respectant les seves decisions 
i iniciatives. 
 
Considerar la violència masclista com un fet social i un problema d’àmbit públic en el qual la societat, 
en conjunt, està implicada, i no considerar-la una qüestió privada en la qual ningú no ha d’intervenir. 
 
Participar en les iniciatives que es proposin per establir una acció de resposta ferma davant els possibles 
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futurs casos de feminicidis, i mostrar de manera explícita i pública el rebuig contra qualsevol forma 
d’aquesta violència. 
 
Col·laborar en el disseny de programes per capacitar les persones que treballen en la prevenció i 
eradicació d’aquesta violència.  
 
 
Aquest pacte neix amb la voluntat de mobilitzar consciències i canviar mentalitats, d’estar obert 
permanentment a incorporacions noves d’entitats i institucions que vulguin participar en aquest objectiu 
comú. Aquest document es ratificarà anualment, cada novembre, amb l’assumpció de compromisos 
nous. 
 
Per tot això, dones i homes, entitats i institucions, subscrivim aquest document, per treballar per una 
ciutat lliure de violència masclista en què predominin formes de convivència plurals i solidàries.>> 
 
 
La Sra. Comas explica que aquest pacte ha estat una iniciativa del departament d’igualtat del Consell de 
Mallorca. 
Diu que per part d’UIA es va demanar que aquest pacte es dugués al ple per a la seva adhesió. 
 
El portaveu d’UIA, Sr. Alzamora diu que la regidoria de Serveis Socials es va adherir a aquest pacte, 
però pensa que és important que el ple pogués manifestar la seva adhesió al pacte. 
Considera que així com estan les coses en el tema de la violència masclista, en què gairebé cada 
setmana és assassinada una dona, no podem sinó que donar suport a l’adhesió a aquest pacte. 
Sobretot, però, diu, el Sr. Alzamora, que volen que també es faci explícit, en aquest plenari, quin serà el 
compromís específic de l’ajuntament per donar compliment a aquest pacte. Proposa que es concreti com 
a mínim un compromís per al 2016, en el qual es tendrà la nostra total col·laboració. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, opina que és un tema que és molt fàcil el xerrar, però molt mal de fer 
l’actuar. 
Diu que el PP seguirà  donant suport a qualque iniciativa en contra de la violència masclista. 
 
La portaveu d’AA, Sra. Comas, diu que l’Ajuntament ja fa feina en aquesta tema: a través del pla 
d’igualtat que, diu que l’estan rescatant; treballant amb els Centres Educatius; actuacions del dia 8 de 
març, etc. 
 
A continuació, els reunits, acorden per unanimitat adherir-se al Pacte ciutadà per una Mallorca lliure de 
violències masclistes. 
 
5. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta el grup municipal d’UIA, relativa al rebuig 
d’un xibiu a la platja de Son Serra 
 
 
El portaveu d’UIA, Sr. Alzamora, llegeix la moció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<La platja i el sistema dunar de Sa Canova, que varen ser declarats ANEI en el punt 1 de l’article 3 de 
la Llei 1/1991, de 30 de gener, d’espais naturals i de règim urbanístic d’especial protecció de les Illes 
Balears (publicada al BOIB número 31, de 9 de març), és una àrea especialment sensible des del punt de 
vista ambiental per la fragilitat de la seva biodiversitat i que pateix una pressió antròpica important, 
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especialment durant els mesos d’estiu. 
Aquesta zona ha estat diverses vegades motiu de disputa ecològica pels intents urbanitzadors que ha 
patit. Als anys 90 es va produir una important lluita per defensar la seva protecció que va ser liderada i 
defensada per part dels equips de govern municipals d’aleshores. 
També cal tenir present que Sa Canova disposa de la catalogació de Lloc d’interès Comunitari (LIC) 
segons la Directiva Hàbitats (92/43/CE), el que suposa que forma part de la Xarxa Natura 2000 de la 
Unió Europea. I actualment encara està en tramitació el pla de gestió del LIC de na Borges, que inclou 
el sistema dunar de Sa Canova. 
A principis de 2013 es va demanar informació a l’ajuntament per la possibilitat de desenvolupar-hi una 
urbanització a la zona del pinar, també protegida. Aleshores el plenari, en sessió ordinària del 26 de 
febrer de 2013, a proposta d’IV, va rebutjar aquesta possibilitat, mantenint-se ferm amb la seva decisió 
de mantenir verge la zona de Sa Canova. 
 
Cap al març de 2015 també es va plantejar la possibilitat d’instal·lar-hi un xibiu, que també va ser 
rebutjada per una decisió en junta de portaveus, on es va decidir que l’ajuntament assumiria el cànon 
per evitar la subhasta per part de la Demarcació de Costes de la platja de Sa Canova. 
 
Ara, recentment, ens hem assabentat que l’ajuntament de Santa Margalida ha demanat autorització a la 
Demarcació de Costes per a la la instal·lació d’un xibiu i de serveis de platja a Son Serra, just a tocar 
dels límits territorials del nostre municipi, a la fràgil zona ecològica de Sa Canova i del Torrent de na 
Borges. Inclús, l’equip de govern, ha fet al·legacions per la revisió del projecte perquè, segons la 
informació municipal, una part podria instal·lar-se en els límits territorials d’Artà. L’ajuntament d’Artà 
sempre ha mostrat la intenció, reiterada, de no permetre-hi la instal·lació d’aquest tipus de serveis, que  
només beneficia a uns pocs però si que perjudiquen a molts. 
 
Tot i això, malgrat els límits territorials administratius sí que queden definits per les institucions, no hi 
queden els que suposaran un ús per la instal·lació d’un xibiu i serveis de platja al límit de na Borges. Els 
usuaris potencials d’aquests serveis poden malmetre l’ecosistema protegit per la seva proximitat, de 
manera que la seva autorització suposaria un greuge perillós per les espècies marines, vegetals i animals 
que hi ha a la zona, a més del fràgil sistema dunar. Aquesta àrea es veurà amenaçada per un potencial 
augment desmesurat dels visitants que no només cerquen zones verges i naturals per gaudir-ne, ja que 
s’hi afegirien els que cerquen una oferta d’oci a paratges bells com és el de Sa Canova. 
 
És per tot això que el ple de l’Ajuntament d’Artà adopta els següents acords: 

1. Donar suport a les actuacions administratives dutes fins ara per part de l’equip de govern davant 
Demarcació de Costes. 

2. Instar l’ajuntament de Santa Margalida que retiri del projecte la instal·lació d’un xibiu i de 
serveis de platja a Son Serra, al costat de l’arenal de Sa Canova i del Torrent de na Borges. 

3. Instar la Demarcació de Costes que no autoritzi, si és el cas, del projecte, la instal·lació d’un 
xibiu i de serveis de platja a Son Serra, al costat de l’arenal de Sa Canova i del Torrent de na 
Borges. 

4. Insistir en instar el Govern de les Illes Balears que redacti el pla de gestió del LIC de na Borges, 
que inclou el sistema dunar de Sa Canova, i el remeti al Ministeri de Medi Ambient i la 
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Comissió Europea perquè en facin la seva aprovació definitiva. 
5. Remetre aquests acords a la Demarcació de Costes, l’Ajuntament de Santa Margalida, la 

Conselleria de Medi Ambient del Govern Balear, al Govern espanyol, i als ajuntaments de 
Manacor i Petra.>> 

 
El portaveu d’UIA, Sr. Alzamora, explica que en la moció que es va presentar en el ple del mes de 
febrer de l’any 2013, el pla de gestió que s’assenyala en el punt quart de la part dispositiva ja hi era, per 
això es diu “insistir”. 
 
El batle diu que varen xerrar amb l’Ajuntament de Santa Margalida i l’assessor jurídic no hi era. Varen 
anar a la Demarcació de Costes i varen poder comprovar que la situació del xibiu podia dur a error i 
ubicar-se part del mateix en el nostre municipi. Explica que la Junta de Govern Local va presentar un 
escrit d’al·legacions a l’esmenta’t projecte. 
Diu que la portaveu d’AA i ell varen anar a la platja de Santa Margalida i varen quedar en fer feina 
conjuntament. 
Explica que ell, com representant del PI_ Proposta per les Illes_ està en contra de la instal·lació d’aquest 
xibiu en la platja. D’altra manera, diu que no veu bé instar a un altre Ajuntament damunt les seves 
decisions. Comenta que també hi ha unes institucions supramunicipals que han d’exercir les seves 
competències. 
Demana que es retiri el punt número 2 de la part dispositiva o que es voti per separat. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que no se entén be el punt dos de la part expositiva, proposa una 
altra redacció. 
Diu que no el queda clar la redacció del tercer acord de la part dispositiva. Diu que entén  que no volen 
cap xibiu, sigui el que sigui. 
Explica que ell va anar a la Demarcació de Costes i va comprovar que es tracta d’un projecte de gestió 
de la platja. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que ell va comentar en la comissió informativa que ell no veia be el 
ficar-se amb les competències d’un altre ajuntament. Opina que pareix que et fiques en temes que no 
són teves. Veu molt malament el ficar-se amb l’Ajuntament de Santa Margalida. 
 
La portaveu d’AA, Sra. Comas, diu que comparteix el sentit de la moció. Diu que s’ha afegit el notificar 
l’acord als ajuntament de Manacor i Petra, com ella ho havia demanat en la comissió informativa; i 
també s’ha afegit la paraula “insistir” en el punt número 4 de la part dispositiva, com ella havia suggerit 
en la comissió informativa. 
Diu que ella discrepa d’aquesta manera d’entendre la política; diu que no veu el problema en instar dins 
el joc polític. 
 
El portaveu d’UIA, Sr. Alzamora, diu que no està d’acord en no poder instar a una altre administració. 
Diu que no té res a dir en relació al redactat que ha demanar el portaveu del PSOE. 
Opina que la moció s’ha de votar tal com està redactada. 
 
Tot seguit, els reunits, per 9 vots a favor (UIA, PSOE i AA) i 4 abstencions (PI i PP), acorden: 
 

1. Donar suport a les actuacions administratives dutes fins ara per part de l’equip de govern davant 
Demarcació de Costes. 

2. Instar l’ajuntament de Santa Margalida que retiri del projecte la instal·lació d’un xibiu i de 
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serveis de platja a Son Serra, al costat de l’arenal de Sa Canova i del Torrent de na Borges. 
3. Instar la Demarcació de Costes que no autoritzi, si és el cas, del projecte, la instal·lació d’un 

xibiu i de serveis de platja a Son Serra, al costat de l’arenal de Sa Canova i del Torrent de na 
Borges. 

4. Insistir en instar el Govern de les Illes Balears que redacti el pla de gestió del LIC de na Borges, 
que inclou el sistema dunar de Sa Canova, i el remeti al Ministeri de Medi Ambient i la 
Comissió Europea perquè en facin la seva aprovació definitiva. 

5. Remetre aquests acords a la Demarcació de Costes, l’Ajuntament de Santa Margalida, la 
Conselleria de Medi Ambient del Govern Balear, al Govern espanyol, i als ajuntaments de 
Manacor i Petra. 

 
6.Aprovació, si s’escau,  de la Moció que presenta el grup municipal d’UIA, relativa a la 
recuperació del Consell Escolar Municipal 
 
La regidora  d’UIA, Sra. Santandreu, llegeix la moció que, copiada literalment, diu: 
 
<<La comunitat educativa ha sofert els darrers 4 anys els atacs més ferotges que es recorden mai a la 
seva autonomia, gestió i democràcia. Lleis i normes que esborren el dret a decidir i, fins i tot, a 
participar han tingut, però, un efecte contrari. La comunitat educativa està ara més unida que mai. 
Atès que la comunitat educativa local ha d’establir mecanismes de defensa dels seus participants. 
Atès que, per motius diversos i tots ells, a ben segur, aliens al consistori, el Consell Escolar Municipal 
va anar perdent força i rellevant funció. 
 
Atesa la necessitat que els diferents centres del municipi han de defensar el seu model educatiu. 
Atès el reconeixement que els programes educatius dels centres del municipi tenen tant dintre com fora 
del municipi. 
 
Es proposa a l’ajuntament d’Artà 
 
La recuperació i reestructuració del Consell Escolar Municipal a fi de convertir-lo en organisme de 
defensa de la comunitat educativa local i de promoció de programes de convivència, participació i 
coneixement.>> 
 
La regidora delegada de l’àrea d’educació, Sra. Sureda, explica que el Consell Escolar Municipal fa més 
de 8 anys que no existeix a Artà. 
Explica que és un acord que duen en el seu acord de governabilitat. 
Explica que ella xerra amb les diferents escoles i els han dit que van a posar aquest Consell Escolar; 
tenen contacte amb tots els centres. 
Diu que dóna suport a aquesta moció, perquè realment fan feina en aquest tema. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que aquest tema forma part de l’acord de l’equip de govern, però, 
diu, que ara per ara, no ho creen necessari i, sobretot, amb els arguments que es donen en aquesta 
moció. Diu que cap centre educatiu els ha manifestat la necessitat de constituir aquest òrgan. 
Considera que si l’objectiu és cercar programes i espais comuns, s’ha de dir que ja s’està fent. 
Diu que poden estar d’acord amb la constitució del consell escolar, però, ara per ara, no és una urgència. 
Finalment, diu que, donat que la moció no diu quan s’ha de constituir el consell escolar, votaran a favor. 
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El portaveu del PP, Sr. Lliteras, manifesta la seva conformitat. Diu que el PP sempre ha donat suport als 
docents. 
 
La portaveu d’AA, Sra. Comas, diu que és un horitzó que està marcat en el pacte de govern. 
Considera que han de seguir el ritme dels centres escolars. 
 
A continuació, els reunits acorden per unanimitat: 
 
- La recuperació i reestructuració del Consell Escolar Municipal a fi de convertir-lo en organisme de 
defensa de la comunitat educativa local i de promoció de programes de convivència, participació i 
coneixement. 
 
7.  Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta el grup municipal d’UIA, relativa a la 
recuperació de la titularitat pública de les Murades de Sant Salvador 
 
El regidor d’UIA, Sr. Arnandis, llegeix la moció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<Al llarg de la recent història, l’església catòlica s’ha beneficiat de la bel·ligerància i permissivitat de 
diverses lleis hipotecàries com la del 1946 i la del 1998 (art. 206). Afortunadament, la reforma de la llei 
hipotecària del 13 de juny de 2015 considera l’església com un ciutadà més igualant-ne els drets i 
deures. 
 
Apel·lant a aquesta normativa, 9 de març de 2015 la Parròquia la Transfiguració del Senyor inscriví 
com a propietat seva les murades de Sant Salvador.  
 
Atès quela llei estableix un termini de dos anys a partir de la data de la primera inscripció per presentar-
ne recurs.  
 
Atès que l’equip de govern anterior ja reclamà en plenari de l’ajuntament d’Artà de 30 de setembre de 
2014 la immatriculació de les mateixes com bé públic. 
 
Atès que hi ha informes i documentació històrica (informe de la UIB elaborat per Antoni Picazo) que 
demostrarien la titularitat pública de les murades de Sant Salvador. 
 
Es proposa a l’Ajuntament d’Artà: 
 

1. Instar l’equip de govern a continuar la defensa de la titularitat pública de les murades i recinte 
de Sant Salvador i s’escau presentar  el recurs que pertoqui davant la instància judicial 
corresponent atesa la immatriculació de l’immoble per part de la Parròquia d’Artà. 

 
2. Trametre l’acord a la Parròquia la Transfiguració del Senyor d’Artà.>> 

 
Diu que s’ha incorporat el que es va dir en la comissió informativa. 
 
La portaveu d’AA, Sra. Comas, diu que en la comissió informativa ja varen afegir una sèrie de dades. 
Demana afegir un nou punt: trametre aquest acord a la Parròquia d’Artà, com a part interessada. 
Diu que votaran a favor, explica que l’església té uns mecanismes específics per a ells. Finalment, diu 
que la data límit per a poder recórrer és en el mes de març de l’any 2017. 
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El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que sempre havia cregut que les murades de Sant Salvador eren de 
l’Església. 
Opina que les murades són de tots els artanencs i dels turistes. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que aquesta moció ja la varen presentar fa 1 any. Diu que li sap 
molt de greu que ara s’insti a l’Ajuntament a fer via sobre aquest tema. 
Di que li pareix poc seriós, ja que fa un any i mig que ells varen presentar aquesta moció i l’equip de 
govern anterior no va fer res sobre el tema. 
Reitera que la data límit és el mes de març de 2017 i diu que tenen el temps en la seva contra. 
 
El regidor d’UIA, Sr. Arnandis, diu que està d’acord en trametre l’acord a la Parròquia d’Artà. 
Diu que la data límit es en març de 2017 i que no hi ha cap urgència ni cap pressió. 
 
Tot seguit, els reunits acorden, per 12 vots a favor (PI, PSOE, AA i UIA) i 1 abstenció (PP): 
 

1. Instar l’equip de govern a continuar la defensa de la titularitat pública de les murades i recinte 
de Sant Salvador i s’escau presentar  el recurs que pertoqui davant la instància judicial 
corresponent atesa la immatriculació de l’immoble per part de la Parròquia d’Artà. 

 
2. Trametre l’acord a la Parròquia la Transfiguració del Senyor d’Artà. 

 
 
A continuació, el batle diu que hi ha que tractar 2 mocions que no hi figuren en l’ordre del dia, que 
s’han de votar la seva inclusió i que s’han de debatre, si n’és el cas. 
 
M-1. Estudi de l’aprovació, si s’escau, de la moció que presenta el grup municipal PP, relativa a  
La tarifa de tractament de llots 
 
A continuació, els reunits, per unanimitat, voten la  urgència i la seva inclusió en l’ordre del dia. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, llegeix la moció que, copiada literalment, diu: 
 
<<EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
El Consell de Mallorca, en Ple celebrat el 14 de gener de 2016, va aprovar una pujada de la tarifa de 
tractaments de llots de depuradora. 
La llei 13/2012, de 20 de novembre, de mesures urgents per a l'activació econòmica en matèria 
d'indústria i energia, noves tecnologies, residus, aigües, altres activitats i mesures tributàries, en el seu 
article 18 fa referència als llots d'estacions depuradores i estableix que en el procediment d'aprovació 
d'aquesta tarifa específica s'ha de garantir, en tot cas, la participació dels productors dels llots, que són 
les entitats gestores de les estacions depuradores d'aigües residuals, i s'ha de calcular segons els costs 
reals del tractament dels llots, sense incloure altres conceptes. 
L'Ajuntament d’Artà, i els veïnats d’aquest municipi es veuen directament afectats per la pujada de la 
tarifa que realitza el Consell de Mallorca, ja que això suposarà una pujada del cànon de sanejament de 
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les aigües, cosa que provocarà un augment en els rebuts. 
La nova tarifa de fangs per al 2016 ha estat aprovada inicialment, sense compliment del que estableix 
l'art. 18 de l'esmentada llei 13/2012, sense comunicar prèviament i donar audiència a l'Ajuntament en el 
procés d'elaboració de la mateixa, només donant el mateix termini per presentar al·legacions que tenen 
els ciutadans i empreses en general. 
Entenem que és obvi que si la Llei 13/2012 preveia en un article, en concret art 18.2, garantir que els 
productors de fangs participessin en el procés d'aprovació de la tarifa, no es referia al termini ordinari 
d'al·legacions, sinó a la possibilitat de revisar els expedients de la tarifa i revisar els costos efectius de la 
mateixa, per a poder fer aportacions si fos el cas, abans de la seva aprovació definitiva. 
Així mateix, destacar que des del Consell de Mallorca han tramitat aquesta pujada impositiva al·ludint a 
la necessitat de recalcular de la taxa, però, ni l'empresa que realitza el tractament ni els productors 
havien demandat en cap moment el seu augment o recàlcul. 
És evident que aquesta aprovació inicial de la tarifa, acordada en el mes de Gener del 2016, un cop 
realitzats els pressupostos municipals, en els quals aquest Consistori no ha previst aquesta despesa, 
provoca el desquadrament dels pressupostos. 
 
Per tot això, el grup municipal popular proposa al Ple l'Adopció del següent 
 
ACORDS 
 
 
PRIMER.- L'Ajuntament d’Artà insta al Consell de Mallorca a que paralitzi l'aprovació inicial de la 
tarifa de fangs i que torni a iniciar el procediment ajustant-se al que determina la Llei 13/2012. 
 
SEGON.- L'Ajuntament de’Artà insta al Consell de Mallorca a la congelació de la tarifa de fangs.>> 
 
La regidora delegada de l’àrea d’educació, Sra. Sureda, diu que, com a membre del Pi_Proposta per les 
Illes_ creu que en aquest Consistori no hauria cap despesa perquè la depuradora la gestiona Abacua. Diu 
que donaran suport a la moció, perquè no es va consensuar amb els productors de llots. 
 
El portaveu d’UIA, Sr. Alzamora, llegeix la seva intervenció que, copiada literalment, diu: 
 
< Efectivament, el Consell de Mallorca va aprovar inicialment l’augment de la taxa dels llots, 
concretament un increment del 3,79% respecte del 2015. I noltros entenem que una taxa pugui haver-se 
d’augmentar. 
 
Respecte del que diu la moció que presenta el PP, voldríem fer una sèrie d’aclariments: 
 
a.      L’article 18.2 de la llei 13/2012 s’acompleix des del moment en què, per aprovar definitivament la 
tarifa s’obri el termini d’audiència de 15 dies hàbils als productors de llots, que són les entitats gestores 
d’aigües residuals, a part del dret que tenen a formular al·legacions en el període d’informació pública. 
És més, no hi ha cap diferència en el tràmit seguit per a l’aprovació de la tarifa de 2015, ja que no 
consta a l’expedient d’aprovació de la tarifa de l’any anterior ni a la publicació de l’aprovació inicial al 
BOIB que s’hagi produït cap diferència amb el procediment que es recull a l’aprovació de la 
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modificació de la tarifa corresponent a l’anualitat de 2015, publicada en el BOIB núm. 173 de 18 de 
desembre de 2014. Aprovació que va ser gestionada pel PP, partit que ara demana que es tramiti de 
forma diferent i qüestiona l’article 18.2 de la llei 13/2012.  
 
b.      Efectivament, com diu la moció i l’article 18 de la llei 13/2012, el preu de la tarifa de la taxa s’ha 
de calcular d’acord amb els costos reals del tractament dels llots, sense incloure-hi altres conceptes. 
Així, els conceptes tinguts en compte per al càlcul són:Plantes de fangs, Ingressos de venda de 
subproductes, Costos de funcionament de la planta de compostatge de Calvià, Costos de funcionament 
de la planta de compostatge de la Zona 1, Assecat tèrmic, Incineradora nova, Variabilització de costs, 
Regularització de l’exercici anterior,  PER UN MAL CÀLCUL DE L’EQUIP DE GOVERN 
ANTERIOR. 
 
Si la producció de llots es manté, la part de la regularització del dèficit haurà suposat el 75% de 
l’increment dels ingressos per la tarifa. I AIXÒ NO HAGUÉS CALGUT SI L’ANTERIOR 
LEGISLATURA NO S’HAGUESSIN FETS NÚMEROS A LA LLEUGERA I S’HAGUESSIN 
APLICAT LES TAXES ALS COSTOS REALS I LA PRODUCCIÓ REAL DE LLOTS. Només La 
resta, un 25%, correspon a un increment dels costos. 
És per això que el nostre vot serà en contra.> 
 
La regidora del PSOE, Sra. Ginard, diu que l’acord del ple està sotmet a informació pública; considera 
que s’ha fet el mateix procediment i que s’ha complit la llei. 
Degut això, diu que votaran en contra de la moció. 
 
La portaveu d’AA, Sra. Comas, diu que votarà en contra de la moció. 
 
Tot seguit, els reunits, per 4 vots a favor (PP i UIA) i 9 vots en contra (PI, PSOE i AA), no aproven la 
moció per manca de quòrum en la votació. 
 
P-2. Aprovació, si s’escau, de la proposta que presenta l’Equip de govern de la sol·licitud 
d’ampliació de l’oferta formativa a l’IES Llorenç Garcías i Font 
 
A continuació, els reunits, per unanimitat, voten la  urgència i la seva inclusió en l’ordre del dia. 
 
El batle explica la proposta que, copiada literalment, diu: 
 
 
 
 
 
 
 
<<Vista la proposta elaborada per l’Institut Llorenç Garcías I Font, que copiada textualment, diu: 
 
“Exposició dels fets: 
L’oferta formativa de l’IES Llorenç Garcías i Font es concreta en :  Dos cicles formatius de grau mitjà, Administració i Gestió i Activitats Físico Esportives en el 

Medi Natural  Un cicle formatiu de grau superior d’Administració i Finances  Una FPB de Serveis Administratius 
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Fins ara, aquesta oferta podia satisfer la demanda de l’alumnat de la nostra zona, però ara mateix, 
sembla que les seves necessitats estan canviant. Aquest fet es manifesta d’una manera evident en la 
reducció de matrícula lligada als cicles formatius d’administració i gestió -que al nostre centre es dóna 
de forma completa-, des de la FPB fins al cicle de grau superior. En canvi,  el cicle formatiu d’Activitats 
Físico Esportives, els darrers anys, ha mostrat un augment més que considerable de la demanda.  
 
Per això,  pensam que és més que necessari replantejar aquesta oferta formativa i introduir els canvis 
necessaris perquè sigui una oferta que estigui més lligada amb les especificitats de la zona on està ubicat 
el nostre centre. Així, entenem que el camí més adequat seria, 
  completar l’oferta del cicle formatiu de grau mitjà d’Activitats Físico Esportives en el Medi 

Natural amb el cicle superior, Tècnic Superior en Animació d’Activitats Físiques i 
Esportives.  canviar la FPB de Serveis Administratius per la Accés i conservació en instal·lacions 
esportives. 

 
Cicle formatiu d’Activitats Físico Esportives en el Medi Natural  
 
La justificació del cicle de grau superior, es fonamentaria en els següents motius: 
 

1. L’àmbit professional i de treball on aquest tècnic pot exercir la seva activitat està lligat al 
context que és més present a la zona on està ubicat el nostre centre: empreses turístiques (hotels, 
càmpings, albergs, cases de colònies), agències de viatges, etc. És a dir, al camp de l’esport, de 
l’oci i del lleure, tot prestant serveis d’acompanyant a clients particulars, residents o grups 
organitzats que desitgin realitzar activitats lúdico esportives que es desenvolupin en el medi 
natural; en el medi terrestre en general, a la baixa i mitjana muntanya, etc.  

2. Aquesta activitat s’adequa a les característiques naturals i mediambientals del municipi d’Artà 
per la considerable extensió territorial dels espais naturals que no han sofert l’impacte de la 
urbanització massiva d’ús turístic i pels recursos mediambientals de què disposa, sobretot dels 
que es deriven del Parc Natural de la comarca de Llevant. 

3. Les sortides professionals que estan lligades a aquesta figura que es relacionen amb els 
processos de conducció i animació de grups/clients i en les funcions/subfuncions d’organització 
i de realització d’activitats de senderisme, d’excursionisme, d’itineraris en bicicleta i rutes 
eqüestres, són una clara opció de futur en una zona on l’activitat turística treballa per completar 
l’oferta actual de sol i platja amb una altra que, relacionada amb el món de l’esport i la natura, 
contribueixi a la desestacionalització del sector.  

4. Amb la implantació i futura consolidació d’aquest cicle de grau superior es complementaria, 
com hem dit anteriorment, l’oferta formativa de la família professional  d’Activitats Físiques i 
Esportives a la comarca de Llevant, s’evitarien els desplaçaments de l’alumnat de la zona que 
desitja completar la seva formació, s’ordenaria l’oferta formativa de la Conselleria d’Educació i 
Cultura i es donaria una resposta educativa a les demandes d’aquelles persones d’aquests 
municipis que finalitzen el cicle de grau mitjà –cicle completament consolidat després de deu 
anys de funcionament- i que, tot i superar les proves d’accés, no tenen opció de continuïtat en el 
de grau superior perquè el nombre de places és molt limitat.  

5. Així mateix, s’aprofitarien i rendibilitzarien al màxim les instal·lacions i els recursos materials 
de què disposa l’IES Llorenç Garcías i Font, fet aquest que permetria també minimitzar el cost 
que pugui significar la seva implantació.  
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Instal·lacions i equipament 
 
Les instal·lacions que utilitzen els alumnes de l’IES Llorenç Garcías i Font són les que segueixen:   Una aula específica per al CF, amb la dotació i l’equipament necessaris.  Dos pavellons poliesportius, tres pistes de tennis i una piscina coberta, situats al costat de l’IES.  Un camp de futbol i un centre eqüestre dins el municipi.  Una pista d’atletisme situada al municipi de Capdepera.  Dues pistes poliesportives dins el centre mateix. 
 
FPB Accés i conservació en instal·lacions esportives. 
 
Per altra part, una altra de les demandes que consideram molt necessàries de plantejar és la de canviar 
l’oferta de la FPB. Actualment s’ofereix la de Serveis Administratius la qual entenem que no és una 
oferta que s’adeqüi a les característiques del nostre entorn ni al perfil de l’alumnat que té el centre 
(vegeu informe adjunt dels Serveis Socials del municipi). Pensam que els continguts d’aquesta oferta 
són massa teòrics i l’alumnat segurament tendria més possibilitats de tenir èxit si cursàs un estudis 
menys teòrics i més pràctics i amb possibilitats de sortides dins el món laboral. 
 
En aquest sentit i tot i que encara es tracta d’un esborrany, consideram que un cicle que sí podria 
adaptar-se millor a les necessitats dels alumnes i a la demanda laboral de la zona és el d’Accés i 
conservació en instal·lacions esportives, per diversos motius: 
 

1. Perquè està lligat a l’oferta del CF d’Activitats Físico Esportives en tant que la competència 
general d’aquest títol consisteix, entre d’altres,  en realitzar operacions auxiliars en el control 
d’accés, circulació i assistència als usuaris i visitants de la instal·lació esportiva i el suport a 
l’organització d’activitats físico esportives. 

2. Dins l’entorn professional on es desenvolupa l’activitat d’aquest tècnic, hi podem trobar el 
d’auxiliar d’oficina, que també està relacionat amb l’altre cicle ofertat al centre que és el 
d’Administració i Gestió. 

3. El municipi concentra empreses com hotels, piscines, gimnasos... amb una oferta laboral que 
està lligada a uns professionals que puguin desenvolupar activitats múltiples de manteniment i 
control d’aquest tipus d’instal·lacions. 

4. L’augment del nombre d’instal·lacions esportives, tant públiques com privades, que ofereixen 
diverses activitats esportives, fa que siguin necessaris professionals que desenvolupin feines que 
en garanteixin el seu bon funcionament. 
 

Equipaments mínims 
 
Pensam que per poder desenvolupar aquesta FPB la inversió que s’hauria de dur a term és mínima ja 
que el centre disposa d’una aula polivalent, amb l’equipament d’ordinadors, mitjans audiovisuals i 
software d’aplicació necessaris i d’un taller administratiu, que també compta amb el material 
necessari. 
 
Espai polivalent d’instal·lacions físico-deportives: el centre està ubicat al costat del poliesportiu 
municipal –que compta amb piscina, pistes de tennis i poliesportives, vestidors i dutxes- i, a més de 
poder disposar de les seves instal·lacions, també es pot condicionar tot l’espai del voltant per tal de 
comptar amb tota la superfície necessària per dur a terme les activitats d’aprenentatge de les tasques de 
manteniment. 
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Hem de dir també que el centre disposa d‘un magatzem que compta amb bona part de l’equipament 
necessari per al manteniment jardins i d’instal·lacions amb eines de picapedrer, lampista i electricista.  
 

 
Per tot el que hem exposat, entenem  que, molt probablement, aquesta oferta formativa podria funcionar 
bé al centre, ja que disposam dels requisits necessaris per impartir-la i perquè la que s’oferta actualment 
és obsoleta i no té cap sentit a la nostra zona.  
 
Per això sol·licitam, 
  Que es completi l’oferta formativa del CF d’Activitats físico esportives al medi natural, amb 

el corresponent de grau superior, Animació d’Activitats Físiques i Esportives.  Que, quan s’aprovi definitivament, es modifiqui l’oferta de la FPB de Serveis Administratius 
per la d’Accés i conservació en instal·lacions esportives.” 

 
 
Per això proposam al Ple de l’Ajuntament que adopti l’adopció del següents acords: 
 
1. Sol·licitar a la Conselleria d’Educació, Cultura i Universitats que es completi l’oferta formativa del 
CF d’Activitats físico esportives al medi natural, amb el corresponent de grau superior, Animació 
d’Activitats Físiques i Esportives. 
 
2. Sol·licitar a la Conselleria d’Educació, Cultura i Universitats que  quan s’aprovi definitivament, es 
modifiqui l’oferta de la FPB de Serveis Administratius per la d’Accés i conservació en instal·lacions 
esportives. 
 
3. Trametre aquest acord a la Conselleria d’Educació, Cultura i Universitats.>> 
 
Tot seguit, els reunits acorden per unanimitat: 
 
1. Sol·licitar a la Conselleria d’Educació, Cultura i Universitats que es completi l’oferta formativa del 
CF d’Activitats físico esportives al medi natural, amb el corresponent de grau superior, Animació 
d’Activitats Físiques i Esportives. 
 
2. Sol·licitar a la Conselleria d’Educació, Cultura i Universitats que  quan s’aprovi definitivament, es 
modifiqui l’oferta de la FPB de Serveis Administratius per la d’Accés i conservació en instal·lacions 
esportives. 
 
3. Trametre aquest acord a la Conselleria d’Educació, Cultura i Universitats. 
 
8. Informació de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de novembre i desembre de 
2015 
 
A continuació, es dóna compte de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de novembre i 
desembre de 2015. 
 
Els reunits, per assentiment unànime, es donen per assabentats. 
 
9. Precs i preguntes 
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La secretària informa que el PP i UIA  han presentat escrits de precs i preguntes, els quals es llegeixen  
a continuació. 
 
PRECS I PREGUNTES QUE FORMULA UIA 
 
 
PRECS 
  Arran d’una pregunta nostra en el plenari de setembre el batle ens va contestar, literalment 

segons consta a l’acta, “A mi, em faria vergonya anar pels bars amb les factures al mòbil, 
mostrant-les públicament i el que és més greu deixant caure sospites de cobrament de 
comissions”. Arran d’aquesta acusació falsa cap als regidors d’UIA, en els plenaris d’octubre i de 
novembre, demanàrem al batle que demostràs públicament del mòbil de quin regidor d’UIA 
havien sortit les factures i les acusacions. Com que, quatre mesos després, no ho ha demostrat, tal 
i com avançàrem aquells dos plenaris, per acusar falsament i públicament als nostres regidors de 
males pràctiques que posen en dubte la seva responsabilitat, honradesa i honorabilitat, demanam 
la dimissió del batle 

 
Resposta: Si jo ho hagués fet ja hauria dimitit, tot depén de la voluntat de cada un. 
 
  Com ja diguérem en el plenari de novembre, està prevista pel mes de febrer-març 2016 una 

caravana pel Sàhara i demanen vehicles que siguin vells i que, si estan avariats, amb una petita 
reparació els basti. Demanen vehicles que puguin anar pel desert (furgonetes o tot terrenys) per 
enviar-los als campaments sahrauís. Pregam reviseu els cotxes que hi ha en dipòsit a l’ajuntament, 
alguns des de fa més de 5 anys, per si es poden facilitar per aquesta caravana. En el garatge de 
l’IBAVI, en les places municipals, hi ha una sèrie de vehicles que podrien servir per aquesta tasca.  

 
Resposta:Així ho farem. 
  Donar l’enhorabona a l’equip de govern perquè s’ha resolt favorablement la resolució a la 

demanda sobre la subvenció de Ses Païsses, després de la denegació inicial. 
 
Resposta: Gràcies. 
 
• El dia 2 de gener es va celebrar la Gala de l’Esport. Des d’aquí volem transmetre l’enhorabona a tots 
els que fan possible la bona tasca esportiva al municipi i felicitar-los perquè els resultats són excel·lents.  
De totes maneres també volem manifestar la nostra molèstia amb l’equip de govern que, representat per 
la regidoria d’esports, hauria d’haver tingut en compte convidar a aquest acte els grups que estam a 
l’oposició, ja que en cap moment vàrem rebre la convidada per acudir a l’acte i, fou des de la nostra 
voluntat i responsabilitat que membres del grup UIA hi assistírem.  Aquests són fets que pot ser no 
transcendeixen en  el dia a dia del poble, però sí són petits detalls que l’organització hauria d’haver 
tingut en compte.  
 
Resposta: Es veritat que no s'ha fet convidada oficial a cap grup polític, ho tendrem en compte a la 
pròxima edició. 

 
RADIO ARTA 
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  El 4 de desembre es va fer un reconeixement a tots els empleats de l'Ajuntament que  
 s'havien jubilat dins els darrers anys.  Per què no es va comptar amb Jaume Massanet Brunet? 
 
Resposta: Perquè no és ni ha estat mai empleat de l’ajuntament, es va parlar amb ell i vam quedar 
que feríem el reconeixement a la ràdio desprès de les festes de Sant Antoni, ho farem en breu i esteu 
convidats a participar 
 
  
  
HISENDA (pressupostos) 
 

Bases d’execució del pressupost: 
 
Base 3, pàg. 6: deis que s'incorporaran el que resta per gastar de les multes d'infraccions 
urbanístiques que no s'ha gastat el 2015. Quina quantitat queda per incorporar? 
 
Resposta: a hores d'ara encara no s'ha fet el tancament i comptabilització dels projectes de 
finançament afectat. Per això diu, si s'escau. 
 
Base 21, pàg. 15: es refereix als ingressos de l'any 2013. No hauria de dir 2016? S’han aprovat 
amb l’error? 
 
Resposta: Efectivament és un error material que es corregirà. 
 
Base 37, pàg. 26: diu que a tots els efectes s'hauran de tenir en compte les limitacions de la Llei de 
Pressupostos pel que fa a la contractació de personal i a la taxa de reposició. Ens poden explicar 
quina és la limitació de la Llei de Pressupostos i la taxa de reposició?  
I les limitacions d'oferta pública? 
 
Resposta: Aquesta base a referència a les limitacions que s’han de tenir en compte i que 
efectivament es tenen en compte en el pressupost de l’ajuntament d’Artà, les explicacions 
demanades són del texte legal i per això teniu tècnics a la vostra disposició que vos ho poden 
aclarir. 
 
Base 38, pàg. 26: diu que les ocupacions remunerades dels membres de la corporació local que 
perceben retribucions per dedicació exclusiva que es declaren formalment compatibles són: Cap. 
Què vol dir això? 
 
Resposta: Que els membre amb dedicació exclusiva no tenen altres remuneracions que s'hagin 
de declarar. 
 
Respecte del pressupost de despeses: 
 

 Programa de trànsit, estacionament, vehicles i mobilitat (1341). És un programa de nova 
creació. Per què ho heu fet? 

 



23 
 

Resposta: Adaptació nova estructura pressupostària (Orden HAP/419/2014, de 14 de marzo, por la 
que se modifica la Orden EHA/3565/2008, de 3 de diciembre, por la que se aprueba la estructura de 
los presupuestos de las entidadeslocales) 
 

o En la partida de personal, quin personal hi imputeu? 
 
Resposta: El 35% del personal lligat a policia local. És un percentatge aproximat segons la 
distribució de tasques. 
 
o A la partida 1341 22799 1, de retirada de vehicles, hi heu pressupostat 4.000 euros, però 

a 24 de novembre, segons la liquidació del pressupost de despeses, se n'havien gastat 5.500. 
Teniu previst que hi haurà menys serveis de retirada de grua? Què passarà si no basta la 
partida? Vos plantegeu augmentar la dotació? 

 
Resposta: Es un pressupost hi per tant està viu i subjecte a modificacions 

 
 

o A la partida 1341 61900 1, altres inversions de reposició en infraestructures, on hi 
pressupostau 51.500 euros, quina inversió hi teniu prevista? 

 
Resposta: Programes de mobilitat. Eix Cívic. 
 

 Programa d'urbanisme (1511): 
o No hi ha pressupostats ni l'enginyer ni l'assessor d'urbanisme. És cert que heu dit que 

feis comptes regularitzar-ho amb personal propi. 
 En quin temps teniu previst contractar-los?  
 

Resposta: L’abans possible 
 
 Però mentre no estiguin contractats, no disposarem d'assessor jurídic ni 

d'enginyer, ja que no hi ha partida per això? En tot cas, d’on cobraran? 
 

Resposta: De les partides 1511 22799 01 i 9201 22799 03 
 
 En l'econòmica 64003, despeses en inversions de caràcter immaterial, 

pressuposteu 30.000 euros. Què teniu previst amb aquesta inversió? 
 
Resposta: Redacció de projectes varis. 
 

 Programa pavimentació i vies públiques ((1532). També és un programa nou.  
o Quin personal s'hi imputa? 
 
Resposta: 1 persona que abans estava vinculada al grup 4591 carreteres, camins veïnals i vies 
públiques 
 
o En l'econòmica 21000 (infraestructures i béns naturals) hi ha 10.000 euros. Què teniu 

previst imputar-hi aquí? 
 
Resposta: Part de la despesa que abans estava vinculada al grup 4591 carreteres, camins 
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veïnals i vies públiques 
 
o En l'econòmica 61900 ((altres inversions en reposició d’infraestructures i béns destinats 

a l'interès general) hi ha 125.000 euros. Suposam que això són asfaltats. Quins projectes 
teniu previst? 

 
Resposta: Tal com diu l’enunciat en reposició d’infraestructures. 
 

 Programa de clavegueram (1601) també és un programa nou. Quin personal hi imputeu? 
 
Resposta: 1 persona que abans estava vinculada al grup 4591 carreteres, camins veïnals i vies 
públiques. 

 
 

o L'econòmica 21000 (reparacions, manteniment i conservació infraestructura) hi 
pressuposteu 1.000 euros. D'on es pagaran les reparacions del clavegueram?  

 
Resposta: Del programa 1532 vies públiques. 
 

 Programa de proveïment i distribució d'aigua (1611): 
o L'econòmica 22100, electricitat del pou de Costa i Llobera, hi pressuposteu 30.000 

euros, quan a 24 de novembre ja n'hi havia 34.000 euros de gastats. Teniu previst o calculat 
que baixarà el consum d'aquest pou o no bastarà la partida? 

 
Resposta: Intentarem una millor gestió i un menor consum. 
 
o L'econòmica 22706 (estudis i treballs tècnics) hi ha 8.300 euros. Què teniu previst 

contractar amb aquesta partida? 
 
Resposta: Analítiques d’aigua. 
 

 Programa 1621 de recollida de fems i neteja viària.  
o L'econòmica 22700 hi pressuposteu 600.000 euros i suposem que aquí és on imputareu 

el contracte de recollida i neteja viària? Però és que el contracte puja a 637.000 euros. Ho 
teniu previst? 

 
Resposta: Se separarà la despesa de recollida de la despesa de neteja viària. Programa 1623 i 

programa 1631. 
 

 Programa 1623, treballs altres empreses. Hi pressuposteu 150.000 euros. Què hi teniu previst, 
aquí? 

 
Resposta: Despeses bàsicament de TIRME/MAC insular... 

 
 Programa 1631 de neteja viària.  

o A l'econòmica 22700 (neteja i condicionament) hi preveies 350.000 euros. Què hi teniu 
previst? 

 
Resposta: La despesa de neteja viària. 
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 Programa 1650 d'enllumenat públic. 
o A 24 de novembre, entre el manteniment d'Artà i la Colònia, hi havia gastats més de 

31.000 euros. En l'econòmica 21302 només preveies 2000 euros pel manteniment de 
l'enllumenat de la Colònia. I d'Artà? No es farà el manteniment de l'enllumenat públic del 
municipi? I de s'Estanyol? 

 
Resposta: Si es farà. Part de la despesa corresponia a nova inversió i s’imputarà a la partida 
4591 61900. 
 
o En l'econòmica 63900 (reposició material enllumenat) heu previst 10.000 euros quan a 

24 de novembre n'hi havia més de 17.000 de gastats. És això una senyal més de que no es 
farà el manteniment? Quan s'arribi a aquesta quantitat, què se farà? 

 
Resposta: Si es farà. Part de la despesa corresponia a nova inversió i s’imputarà a la partida 
4591 61900. 
 

 Programa 1701 d'Administració general de Medi ambient. Només hi pressuposteu capítol 1, de 
personal. Suposem que és la plaça del tècnic de medi ambient. Però només hi ha productivitat i 
SS. I el sou, no l'ha de cobrar? 

 
Resposta: Per error s’ha pressupostat al programa 3231. Es corregirà. 

 
 Programa 1710 de parcs i jardins: 

o Se pressuposta el personal, però només 1 euro a les econòmiques 21300, 22106, 22199 i 
63900 (maquinària i instal·lacions tècniques i utillatge, productes farmacèutics i material 
sanitari, altres subministraments i compra  de flors i arbres): amb quines condicions faran 
feina si no poden adquirir res per fer-ne: uns guants, plantes, eines o productes fitosanitaris?  

 
Resposta: Treballs altres empreses per a manteniment. La resta del programa 4591. 
 

 
o Heu pressupostat en l'econòmica 22799 50.000 euros de treballs d'altres empreses. Què 

feis comptes fer amb aquesta partida? Es tracta d'una externalització del servei? 
 
Resposta: Es tracta d’embellir el municipi. 
 

 Programa 1720 de guarda rural: 
o Pressuposteu només el personal. No es preveu el manteniment del seu vehicle, la 

benzina o el seu vestuari?  
 

Resposta: Aquestes despeses estan vinculades al programa 1321 policia local. 
 
o En alguns documents d'aquest programa posa guarda rural i altres millora del medi 

ambient. Quin és en realitat?  
 
Resposta: Millora del medi ambient. És un error amb el llistats que treu el programa informàtic. 
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 Programa 2311 de serveis socials 
o L'econòmica 47902, altres subvencions a empreses privades, hi ha 4.000 euros. Què hi 

ha previst aquí? 
 

Resposta: Subvencions a empreses per a la contractació de persones desocupades. 
 

 Programa 2313 de la residència 
o L'econòmica 22799 (treballs altres empreses) s'ha incrementat més de 26.000 euros. Es 

tracta d'externalitzar encara més personal? 
 

Resposta: És part de la despesa corresponent a l’adjunt de direcció. 
 

 Programa 3111 (centre recollida d'animals) hi ha previst, amb l'econòmica 48029, un conveni 
amb Natura Parc de 5.000 euros. Quin tipus de conveni feis comptes signar? 

 
Resposta: S’estudiarà el de Retirada d’animals. 
 
 Programa 3121 (centre de salut): No preveies cap partida per la despesa del solar del nou centre 

de salut. Pel cas que pugui haver-n'hi? No creis que podria estar bé deixar-ne una d'oberta? 
 
Resposta: Ja hi son: 9201 6000 i 9201 62100. 
 
 Programa 3231 de serveis educatius. Hi pressuposteu una plaça de funcionari. Quina, 

concretament? 
 
Resposta: Un error. Havia d’estar pressupostat al programa 1701. 
 
 Programa 3233 de centres escolars: 

o En el pressupost del personal, hi ha una diferència de 16.000 euros respecte de l'any 
passat. De què és? 

 
Resposta: S’ha distribuït la despesa de neteja entre aquest programa i el 9201 admin. general. 

 
o A l'econòmica 62200, edificis i altres construccions, hi ha 50.000 euros. Quines 

intervencions teniu previstes? 
 

Resposta: Fons per a inversions anuals acordades amb els centres 
 

 Programa 3321 de biblioteques municipals: 
o Veiem que no heu pressupostat res per l'adaptació a les exigències de la inspecció del 

passat 24 de juliol (climatització, inutilització soterrani, senyalització…)? No feis comptes 
donar compliment a les exigències de la inspecció? 

 
Resposta: La inversió està pressupostada dins el programa 9201 admin. general. 
 
o Igualment, tampoc no hi ha cap partida per pagar els drets d'autor.  No teniu previst 

pagar els drets d'autor? 
 
Resposta: Pressupostat dins el programa 9201 admin. general. 
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 Programa 3322 de l'arxiu. No es té prevista cap actuació: digitalització, catalogació…? 
 

Resposta: Primer farem feina amb la gestió. 
 
 Programa 3331 d'equipaments culturals i museus 

o A l'econòmica 21300, de maquinària, instal·lacions tècniques i utillatge, de 20.000 
euros. Què hi preveies? 

 
Resposta: Manteniment. 
 
o A l'econòmica 22799, de treballs d'altres empreses, de 20.000 euros què hi preveies? 
 
Resposta: Més manteniment. 
 
o A l'econòmica 62900 altres inversions, de 10.000 euros, què hi preveies? 
 
Resposta: Inversió teatre. 
 

 Programa 3346 d'educació d'adults. En aquest programa hi ha una reducció de gairebé 8.000 
euros respecte el pressupost de l'any passat. Per noltros, això, suposa una retallada, injustificada 
en educació d'adults. No preveies els professors que faran les classes, així com la despesa de la 
paella de final de curs ? 

 
Resposta: Professors estan pressupostats. Manteniment i transport Admin. General.   

 
 Programa 3361 d'arqueologia i protecció del patrimoni. 

o A l'econòmica 22799 treballs d'altres empreses, de 50.000 euros, què teniu previst fer-
hi? 

 
Resposta: Contractes de manteniment i personal de vigilància. Depeses Campanyes 
excavacions. 
 

 Programa 3371 d'instal·lacions de temps lliure. Suposam que aquí hi ha el Centre Jove? 
o No feis comptes adaptar el centre jove al decret 58/2011 i, per tant, pressupostar alguna 

partida? 
 

Resposta: El projecte de l’enginyer està en marxa. 
 

 Programa 3381 de festes. 
o A les festes de Sant Salvador, gastàreu, el 2015 (a 24 de novembre), 72.000 euros dels 

67.000 pressupostats. I, a més, el reduïu 2.000 euros. Feis comptes reduir les festes de Sant 
Salvador? 

 
Resposta: Farem el que demani la gent. 
 

 Programa 3401 d'Administració General d'Esports 
o En les econòmiques 62200 i 62300 (edificis i altres construccions i maquinària, 

instal·lacions tècniques i utillatge) pressuposteu 40.000 i 100.000 euros respectivament.  
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 Què teniu previst invertir en edificis? Bastaran, 40.000 euros? 
 I en maquinària i instal·lacions tècniques? Tant, 100.000 euros? 
 
Resposta: Són obres i instal·lacions esportives en general. En base al criteri d’intervenció 
s’haurà d’assignar la despesa a una o una altra. 
 

 Programa 3411 d'activitats esportives. 
o En l'econòmica 22799 de treballs d'altres empreses, de 13.5000 euros, què teniu previst? 

Resposta: Són 13.500 €. Organització actes esportius diversos i manteniment poliesportiu. 
 

 Programa 3421 del poliesportiu d'Artà 
o L'econòmica 22102, de gas, hi pressuposteu 50.000 euros. A 24 de novembre, i falten els 

mesos més freds de final d'any, n'hi havia 46.400 de gastats. No bastarà. Què fareu? 
 
Resposta: La despesa depèn molt de quan es carrega el dipòsit de gas. A més les plaques solars 
estan en marxa. Possible reducció de consum. 
 
o No heu pressupostat les despeses derivades del manteniment i la neteja (el menor fet per 

aquesta feina, i la posterior concessió). D'on es pagarà aquesta despesa? 
 
Resposta: De les partides 3411 22799 i 3421 62300. 
 

 Programa 4301 d'administració general de turisme, comerç i PIME. 
o L'econòmica 22699, altres despeses diverses, hi ha 15.000 euros. Què teniu previst? 
 

Resposta: Promoció comercial. Feina conjuntament amb associació comerços. 
 
o L'econòmica 22799, treballs altres empreses, hi ha 60.000 euros. Què teniu previst? 
 
Resposta: Impuls a la marca d’Artà entre d’altres. 
 

 Programa 4311, de fires. Hi pressuposteu en les econòmiques 22699 i 22799 (altres despeses 
diverses i treballs altres empreses) un total de 15.000 euros. Què hi teniu previst? 

 
Resposta: Les possibles despeses lligades a la fira de setembre. 
 
 Programa 4312, de mercat d'abastament. Hi pressuposteu en les econòmiques 22699 i 22799 

(altres despeses diverses i treballs altres empreses) un total de 5.000 euros. Què hi teniu previst? 
 

Resposta: Depeses de manteniment del mercat cobert. 
 
 Programa 4313, de comerç ambulant. Hi pressuposteu en les econòmiques 22699 i 22799 (altres 

despeses diverses i treballs altres empreses) un total de 12.000 euros. Què hi teniu previst? 
 
Resposta: Possibles activitats de dinamització de mercat. 
 
 Programa 4321 de turisme 

o A l'econòmica 21000, infraestructures i béns naturals, hi preveies 6.000 euros. Què hi 
fareu? 
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Resposta: Manteniment platges + fonts, dutxes, etc. 
 
o A l'econòmica 22799, de treballs d'altres empreses, hi preveies 85.000 euros. Què hi 

fareu? 
 

Resposta: Socorristes + suport informació turística+ museu+ material turístic. 
 
o A l'econòmica 64000, de despeses en inversions de caràcter immaterial, prevegis 8.000 

euros. Què hi fareu? 
Resposta: Dominis + manteniment servidors+ plataforma turística. 
 

 Programa 4330 hi preveies, en l'econòmica 22699 d'altres despeses diverses, 30.000 euros. Què 
hi fareu? 

 
Resposta: Formació ocupacional + trobades del tipus Gate To TheFuture. 
 
 Programa 4331 de desenvolupament empresarial.  

o A l'econòmica 63500 preveies 30.000 euros per mobiliari. Què és això? 
 
Resposta: Inversió en el viver i adequació edifici ses escoles. 
 

 El programa 4591, d’infraestructures viàries i altres equipaments, 
o L'econòmica 22799 de treballs d'altres empreses hi ha pressupostats 25.000 euros. Què 

teniu previst? 
 
Resposta: Neteja camins foravila + desbrossar. 
 
o L'econòmica 61900 d'altres inversions de reposició en infraestructures… hi pressuposteu 

140.000 euros. Quins carrers i/o camins rurals teniu previst reposar? 
 
Resposta: Tots els que poguem. 
 

 El programa 4912 de ràdio Artà Municipal augmenta la seva partida. Per què? Per què no 
preveis el concurs i superar la situació irregular en què es troba? 

 
Resposta: Per l’emissió dels plenaris en directe, no hi ha cap situació irregular. 

 
 Programa 9121 d'òrgans de govern. 

o En l'econòmica 23300 d'assignació a partits polítics, Segons la base 34 s'han de 
pressupostar 20886,45 euros pels regidors i 751,25 pels grups polítics. Total: 21637,7. Això 
s'ha de modificar, ja que és el que s'estableix a les bases? 

 
Resposta: S’ha de fer l’acord plenari per a la reducció. 
 

 Programa 9201 d'administració general 
o A l'econòmica 15100, de gratificacions, s'augmenten 100.000 euros. Per què? 
 
Resposta: Retorn 50% paga extra 2012. 
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o A l'econòmica 22706, d'estudis i treballs tècnics, hi ha 20.000 euros. Per què són? 
 
Resposta: Bossa per projectes: cadastre i altres. 
 
o A l'econòmica 22799 1, de treballs d'altres empreses, hi ha 50.000 euros. Per què són? 
 
Resposta: Partida genèrica per cobrir despeses de programes que no tenen partides 
específiques. 
 
o A l'econòmica 22799 2, de treballs d'altres empreses, hi ha 16.000 euros. Per què són? 

 
Resposta: Despesa gestories i assessoria laboral, 
o A l'econòmica 22799 3, de treballs d'altres empreses, hi ha 4.541 euros. Per què són? 
 
Resposta: Assessor administració general i part despesa assessorament urbanisme, 
 
o A l'econòmica 22799 5, de treballs d'altres empreses, hi ha 15.900 euros. Per què són? 
 
Resposta: Despeses consorci informàtic Mallorca. 
 
o A l'econòmica 62200, d'edificis i altres construccions, hi ha 110.000 euros. Què teniu 

previst? 
 
Resposta: Canvi Policia IBAVI + adequació casa quatre cantons. 
 
o A l'econòmica 63200, d'edificis i altres construccions, n'hi ha 10.000 més. Per què no 

estan totes juntes? Què preveies amb aquesta? 
 
Resposta: Climatització biblioteca. Una partida és inversió nova i l’altre inversió de 
reposició. 
 

 Programa 9241 d'animació estiu viu. 
o El pacte de govern estableix que millorareu l'oferta educativa l'estiu. Amb 28 cèntims? 
 
Resposta: És una partida oberta per a la possible contractació de monitors diversos. 
 

 Programa 9242 de participació ciutadana 
o A l'econòmica 22699, d'altres despeses diverses, hi ha 10.000 euros. Per què són? 
o A l'econòmica 22799, de treballs d'altres empreses, hi ha 10.000 euros. Per què són? 
 
Resposta: Són partides generals  per posar en marxa el programa de participació ciutadana 
 

  
 

 
URBANISME 
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INTERIOR 
  Segons la proposta de resolució relativa a la puntuació obtinguda en relació al Fons de Seguretat 

pública de l’ajuntament d’Artà, s’han atorgat 4 punts. No hi ha el punt per l’establiment d’un pla 
d’objectius. Teniu previst dotar a la policia d’un pla d’objectius i poder fer una reclamació a 
aquella resolució? 

 
Resposta: Tenim previst la incorporació d’un nou cap de policia dia 8 de febrer i refer la feina en el 
seu conjunt. 
 
PARTICIPACIÓ I TRANSPARÈNCIA 

  La Fundació del Teatre també està obligada a tenir tota la documentació en el portal de 
transparència. Quan estarà la informació?  

 
Resposta: No tenim cap portal de la transparència, però si que hi està obligat.  
Properament estarà penjada la información. 

 
 
 
FESTES  Com estan les festes dels Darrers Dies?  

o Heu reunit les escoles per organitzar la rueta? 
 
Resposta: Avui a les 21 hores. 
 o Mantendreu l’acord pres amb les amipas el 2014? 
 
Resposta:  
 o Quins actes hi ha prevists fer per aquestes festes? 
 
Resposta:  
 o Reunireu o heu reunit la comissió de festes? 
 
Resposta:  
  A una pregunta nostra en el plenari de juliol, diguérem que segons havia manifestat el batle en 

una comissió de festes no hi hauria limitació de pressupost. La resposta va ser que no ens havien 
dit la veritat. Segons la liquidació del pressupost a 29 de desembre, la partida 3381 22609 06 
Festes de Sant Salvador, s’havien gastat 15.818,17 euros de més. Per què s’han gastat més 
doblers dels pressupostats? Per què ens va mentir, idò, el batle? 

 
Resposta: Les mentides no venen d’aquesta banda, es gasten els doblers necessàris en aquesta i la 
resta de partides. 
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PROMOCIÓ ECONÒMICA 
 

MEDI AMBIENT 
  Com ja demanàrem el mes de novembre, segons el contracte de concessió de recollida de 

residus i neteja viària, a l’any de l’inici del contracte s’havia de fer una auditoria del servei. S’ha 
fet?  Si és que no, quan tenen previst exigir-la? 

 
Resposta: Si, com ja sabeu, està feta la remetrem en breu,.  
 
Si és que sí, ens en poden fer arribar una còpia? 
 
Resposta: d’acord. 

 
  Igualment, a l’any de l’entrada del contracte, la concessionària havia de posar a disposició de 

l’ajuntament, i de la ciutadania, una plataforma informàtica per gestionar el servei. Està feta? 
Ens poden explicar el seu funcionament? 

 
Resposta: S’hi està fent feina. 
  Com està la tramitació per ubicar el punt d’aportació de la Colònia al seu lloc definitiu? Ja l’ha 

contestada abans.  
 
Resposta: S’està fent feina. 
 
 

SERVEIS SOCIALS 
 

• Com ja varem transmetre a la regidora de serveis socials, hem tingut demandes sobre els dies 
d’obertura del Centre de dia amb les quals ens han demanat si seria possible tenir obert el centre els 
caps de setmana. ¿Es podria fer un estudi d’aquesta demanda per resoldre la qüestió i sospesar la 
possibilitat? 

 
Resposta: No ens consta cap petició concreta. Ara tenim una ocupació de 12 persones (podem fins a 
15) de dilluns a divendres. Per suposat que es pot estudiar però vagi per endavant que el govern no 
paga res en cap de setmana i que en cas d’oferir el servei s’hauria d’assumir per part nostra i de les 
mateixes famílies (la ordenança municipal ho contempla amb uns 30 euros per persona i dia). Hem 
de tenir un mínim de 2 persones...El centre de dia tampoc no pretén ser un substitut de sa família. 

 
 
 
INFRASTRUCTURES 

  El setembre, l’octubre i el novembre diguérem que dia 13 de juliol, una veïna del carrer 
Abeurador, va sol·licitar una revisió de la senyalització del carrer Abeurador amb Son Servera. 
Ho motivava perquè els vehicles no respecten la senyalització canviada i que això provoca 
retencions innecessàries. Ens diguéreu que encara no li havíeu contestat. Ja ho heu fet? Què li 
heu contestat?  
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Resposta: Encara no li hem contestat. 
  El mes de novembre hi ha hagut dues demandes a l’ajuntament per accidents al carrer Ciutat a 

causa del mal estat de les llambordes. Teniu previst arreglar-les per evitar futurs accidents? 
 

Resposta: Tenim previst arreglar aquestes i moltes més coses. 
 
  En el plenari d’octubre demanàrem en quina fase d’execució es troba l’acord de plenari de dia 

27 de juliol, per instal·lar una marquesina de protecció dels nins i nines de la Colònia que 
esperen el bus per anar a escola a Artà? Ens constestàreu que s’estaven valorant el pressupost de 
diferents empreses i si es duria  a càrrec en el pressupost 2015. Com està? 

 
Resposta: Ja està encarregada, però s’haurà de fer en càrrec al pressupost 2016. 

 
  Una ciutadana exposa en el registre d’entrada del dia 14 de gener que a la cantonada del carrer 

Josep Sureda Blanes i Ramon Llull hi ha defectes de visibilitat quan s’ha de cedir el pas.  
Aquest fet ocasiona ensurts i pot provocar topades. Per això demana que s’instal·li un mirall per 
facilitar la visibilitat. ¿Heu estudiat la problemàtica? ¿Quina resposta li heu donat? 

 
Resposta: No ho hem estudiat encara. 

 
 

 
JOVENTUT 
 
 
EDUCACIÓ 
  En quina fase es troba el “Projecte Educatiu de poble” del Pacte de Govern? Quines passes 

s’han fet i quines es faran? 
 
- Resposta: hi esteim fent feina amb el tècnics, comprovam el que teniem fet i voldríem que 

pel curs escolar 2016-17 estigui en marxa. 
 

  A quants Consells Escolars ha assistit la regidora d’educació? 
 
- Resposta: no duc el compte, a tots els que he pogut. He de dir que he demanat a la direcció 

dels diferents centres si es poden fer en dilluns o divendres, si així i tot ho han fet de dimarts 
a dijous i he pogut, hi he anat, sinó he demanat a algun membre de l’equip de govern si hi 
podia anar. 

 
 
CULTURA 

 
TEATRE 
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  La Fundació del Teatre ha sol·licitat tota l’aportació de 2016. Està en procés de liquidació i se li 
han transferit 70.000 euros. Es té previst fer la cessió de la resta o s’esperarà a la Dissolució 
definitiva? 

 
Resposta: Dependrà de com vagi la liquidació. 

 
 

COLÒNIA DE SANT PERE 
  En el plenari celebrat el mes d'octubre el regidor del PP Joan Lliteres va posar de manifest el 
mal estat de la pista de patinatge de la Colònia de Sant Pere. Nosaltres, a l'igual que l'equip de 
govern suposem va fer, realitzàrem una visita a l'espai esmentat sense observar-hi grans 
desperfectes. Després de les festes de Nadal però sí hem corroborat el mal estat de les 
instal·lacions provocats per la deixadesa i els actes vandàlics com ja hem denunciat. Quan 
s'enviarà la patrulla a realitzar les obres de reparació? 

 
Resposta: Evidentment també ho hem observat, cal a dir que aquesta pista necessita una intervenció 
important, ja que usuaris ens han manifestat que presenta defectes des de el primer dia que la fan 
perillosa. 

 
 
PRECS I PREGUNTES QUE FORMULA EL PP 
 
1- Ens poden dir si han eliminat alguna barrera arquitectònica a aquest mes? Quina?. 
Noltros proposam intentar eliminar impediment per passar amb cotxet o cadira de rodes per davant 
Can Cardaix. 
 
Resposta: Durant el mes de desembre varem arreglar els accessos als pas de vianants de S’estanyol 
ja que havien quedat una mica alts. 
Pel que fa a la barrera arquitectònica de Can Cardaix ho estudiarem 
 
2- Després de més de mig any de legislatura i d'haver demanat bona part de sa legislatura anterior, 
ens poden dir en quin estat està sa recerca i depuració de responsabilitats respecte al Poliesportiu de 
Sa Colònia? 
 
Resposta: Fa una setmana que tenim el pressupost de 2016 vigent, així que contractarem un tècnic 
adient que ens pugui informar, si teniu alguna referència serà ben rebuda. 
 
3- Després de dur més de mig any de legislatura. Ens pot dir l'equip de govern quina és sa situació 
des punt d'emergència de Sa Colònia de Sant Pere? 
I des futur Punt Verd de Sa Colònia ? 
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 Hi ha converses amb ses persones que volen cedir solar a l'Ajuntament per fer-hi un Punt 
Verd? 

 En cas afirmatiu quines són aquestes converses? 
 

Resposta: Pel volum de feina que tenim i per algunes coses que han vingut aquest mesos no hem 
pogut fer res. Si podem dir i queda més o manco clar que quan comencem ho farem amb dues 
modificacions de NNSS. Una afectarà a l’ampliació de la depuradora i l’altra a la nova situació del 
punt verd. 
 
4- S'Han adonat que es carrers del nostre municipi estan bruts i molts d'ells plens de herbes? Quines 
mesures pensen prendre o prendran?  
 
Resposta: Si està fent molta feina, no estam d’acord amb la pregunta. 
 
5- Quina és sa data de sa factura més antiga que l’ajuntament encara ha de pagar? Quin és es seu 
import? 
 
Resposta: Francisca Gili Ginard, 17/11/2015, 12,34€. 
 
6- Una vegada que s'han passat Festes, ens poden donar una valoració de ses festes de Nadal, Reis i 
Sant Antoni? 
-Quants d’al·lots i al·lotes reberen joguines a l'Ajuntament de mans des Reis? 
-Quants de foguerons hi va haver per Sant Antoni a Artà i quants a la Colònia -Hi ha hagut 
incidències? 
-Han rebut queixes per tall de circulació de Costa i Llobera es da 16 de gener? 
-Per quin motiu no es va reposar arena que va desaparèixer dia 16 per motiu meteorològic i es dia de 
Sa Covalgada aquesta falta d'arena feia que fos perillós pes bestiar? 
 
Resposta: En general bastant normalitat en el desenvolupament de les festes sense incidents 
importants. 
Nadal, destacar el format de mercadet que hem tengut bones crítiques i pensam que s’ha de tenir en 
compte pels propers anys. 
Reis, llàstima de la pluja. 
Joguines: 39. 
Sant Antoni, molta participació i pocs incidents. 
foguerons: Artà 50 i Colònia 32. 
Cap queixa pel tall de circulació. 
Contra les dificultats climàtiques poc hi podem fer. 
 
Per la meva part dir que no he rebut cap queixa pel tall de Costa i Llobera 
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7- Segons tenim entés, han llevat personal de neteja a l’Ajuntament es cert? 

 I per quin motiu? 
 Pensen posar personal nou? 

 
 Resposta: No, l’ajuntament no ha llevat cap personal de neteja, hi ha hagut una jubilació que s’ha 
coberta. 

 
8- Ens poder dir quin és es tipus d'interès que apliquen als ciutadans i ciutadanes que fracionen es 
seus pagaments, tant ordinaris com de recàrrec? 
 
Resposta: Els que legalment ens marca la llei es el tipus d’interès, els recàrrecs són del 5%, 10% i 
20% segons el temps que ha passat. 
 
 
 
 
9- Creím que hi ha una sèrie de petites i grosses coses que pareix que es poble estigui abandonat. 
Quan se començarà es canvi de senyalització velles i obsoletes?  
 
Resposta: Si ens diu quines són farem més via. De totes formes informar que una vegada acabin les 
obres del carrer Trespolet començarem a fer una sèrie de canvis de circulació que venen marcats al 
pla de mobilitat. 
Aprofitam per dir que les obres del carrer Trespolet començaran dia 1 de febrer i tindran una durada 
d’uns dos mesos. 
 
10- Ens poden informar sobre es Conveni amb l’Agència de Disciplina Urbanística? 

 On es aplicarà? 
 Hi haurà retroactivitat aplicable a expedients anteriors a data de firma d'aquest? 
 I es permisos o llicències d'obra qui les cobrarà? 
 En quina situació quedaran es zelador d'obres i es personal d'urbanisme de l’Ajuntament? 
 Ara sí a aquest conveni i a l’anterior legislatura no, quina diferència i/o motius per aquesta 

decisió? 
 
- Resposta: S’aplica només dins rústica. 
- No, la vigència del conveni comença a dia 1 de gener de 2016. 
- La firma del conveni no afecta ni a permisos ni a llicències sols afecta a expedients de 

disciplina urbanística de rústica. 
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- Amb la mateixa situació administrativa que estan ara i si es refereix al volum de feina crec 
que hi ha feina més que suficient per tot el personal que hi ha a urbanisme. 

És un acord del pacte de govern. 
 
11- Ens podrien informar quantes persones demanen i accedeixen a ajudes per diferents causes: 

 lloguer 
 bosses de menjar 
 

Resposta: Durant els 2015 s’han donat 13 prestacions en matèria de lloguer a 5 famílies. 
 
En relació a subministrament de llum i aigua s’han donat un total de 10 prestacions econòmiques a 5 
famílies.  
 
En relació a alimentació podem dir que hi ha diverses modalitats. 
 

1- Derivació al banc d’aliments de Càritas, que s’han donat una total de 97 lots d’aliments a 13 
famílies.  

2- Derivació al SYP amb vals d’alimentació, que equival a 20 famílies  
3- Targetes Regal SYP que equival a 5 famílies que equival a 11 mesos.  

 
* Dades aproximades pendent d’explotació HSI (Registre)  

 
12- En quin estat o situació es troba sa reclamació respecte a l’arquitecte des Teatre Municipal? 
 
Resposta: No hi ha hagut cap avanç significatiu des del darrer plenari. 
 
13- Ens poden dir si ja hi ha hagut contactes o converses amb es propietari o propietaris per 
aconseguir accés per poder arribar vehicles ( camions) al Monestir de Bellpuig?. 

 En cas afirmatiu quines són? 
 

Resposta: No, de moment no hem fet cap, però és una de les coses que hem de fer properament. 
Informarem al plenari quan ho facem. 

 
14- Quan es posarà en marxa els arreglos dels adoquins des carrer Ciutat? 
 
Resposta: No tenim data concreta, estam periodificant les tasques per 2016 
 
 
El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
La secretària       Vist i plau 

El batle 
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